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Министар државне управе и локалне самоуправе Бранко Ружић казао је да нема
потребе за политизацијом теме законских измена о референдуму и народној
иницијативи.

  

  

Ружић је за РТС рекао да је оно што су новине у Предлогу закона о референдуму и
народној иницијативи предвиђено још Уставом Србије из 2006. године и да се тек сада
то питање "претиче у закон".

  

"Они који се брину и политизују ову тему, и говоре о некој велеиздаји нека га (Устав)
прочитају", казао је Ружић за РТС.
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Сутра завршетак јавне расправе о Предлогу закона о референдуму и народној
иницијативи

  

Он је навео да се јавна расправа о Предлогу закона завршава сутра и да је током
одржане расправе поздрављено, како је Ружић казао, то што су јасно дефинисани
рокови, проблем судске заштите, обавезност појединих одлука, продужен рок за
народну иницијативу са седам на 90 дана и друго.

  

У Србији је до сада било четири народне иницијативе, од којих је једна била "успешна
народна иницијатива", односно иницијатива везана за измене Кривичног законика
Фондације "Тијана Јурић".

  

Ружић је подсетио да је Србија до сада имала три референдума (1992, 1998. и 2006.
године) и додао да су они увек били на предлог Скупштине, а не грађана.
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